

Title (en)  
Retaining profile

Title (de)  
Halteprofil

Title (fr)  
Profil de maintien

Publication  
**EP 0886028 A2 19981223 (DE)**

Application  
**EP 98110291 A 19980605**

Priority  
DE 29710495 U 19970618

Abstract (en)

The holder profile (11,11') is made up of a vane or body frame (2) on which fixable plate-shaped plant mounts (12) lay and from which, preferable, axially perpendicular latch mount (14) stands. The cover profile (4) has means on the formed latch projection (5) of being fixable on the holder profile. The latch mount may be arranged in the centre of plant mount, whilst the recesses (15,16) may be arranged on both sides of the latch mount. The latch mount may extend over the axial length of the plant mount, whilst the recesses may be processed next to the latch mount in the plant mount.

Abstract (de)

Ein Halteprofil (11) für Abdeckprofile (4), die auf der Außenseite eines Flügel- oder Stockrahmens (2) anzuhören sind, besteht aus einem, an diesen anlegbaren und an diesen zu befestigenden plattenförmig ausgebildeten Anlagesteg (12) und einem von diesem abstehenden Raststeg (14), durch den das Abdeckprofil (4) mittels eines Rastvorsprungs (5) an dem Halteprofil (11) fixierbar ist. Durch diese Ausgestaltung ist es möglich, das Abdeckprofil (4) mittels des Halteprofils (11) auf einfache Weise und in kurzer Zeit an einem Flügel- oder Stockrahmen (2) zuverlässig zu befestigen, so daß die Montage des Abdeckprofils (4) erleichtert ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E06B 3/30**

IPC 8 full level  
**E06B 1/70** (2006.01); **E06B 3/30** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 1/702** (2013.01); **E06B 3/302** (2013.01)

Cited by  
EP1355016A3; CZ304259B6

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 29710495 U1 19970904**; EP 0886028 A2 19981223; EP 0886028 A3 20000503

DOCDB simple family (application)  
**DE 29710495 U 19970618**; EP 98110291 A 19980605